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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 12.8.2016. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
1. Webová verze Kutnohorských listů 

Komise přivítala pány Roberta Lukáška (jednatele společnosti Průvodcovská služba Kutná 
Hora s.r.o.) a Jindřicha Bartoně ml. (redaktora Kutnohorských listů), kteří byli pozváni s cílem 
projednat technické aspekty pokračování provozu webové verze Kutnohorských listů (KHL). 
 
Pan Lukášek předložil přítomným členům komise grafický návrh nové podoby KHL, všichni s 
navrženou podobou souhlasili. Aleš Kerner přednesl podněty posbírané od členů komise 
ohledně dalšího provozu KHL. Především je potřeba soustavně provádět bezpečnostní 
aktualizace redakčního systému. Redakční rada a redakce KHL určí, kdo bude aktualizace 
provádět. Podobně je potřeba sledovat a řešit aktuálnost konektorů na externí služby (typicky 
Facebook). 
 
Členové komise dále navrhli, jak už ostatně dříve (a návrh padl rovněž v pracovní skupině k 
novým webům), aby byl určen editor, který bude stát mimo redakční radu a bude řešit formální 
a jazykovou podobu obsahu jak pro KHL, tak pro městské weby. 
 
Dále proběhla debata ohledně charakteru obsahu vydávaného v KHL, s ohledem na rozdělení 
obsahu na městské weby, KHL a Facebook. 

2. Otevřená města – členská schůze 
Radim Fedorovič informoval o průběhu schůze, jíž se za Město Kutná Hora osobně účastnil. 
Jak se na členské schůzi ukázalo, Kutná Hora nemohla hlasovat, protože na účet spolku nebyla 
v daném okamžiku připsána platba členského příspěvku. O způsobu platby bohužel spolek 
informoval pozdě (4.8. ráno do datové schránky) a s ohledem na úřední proces na MÚ platba 
proběhla až 9.8., tedy v den konání členské schůze. Co se týká vlastní činnosti spolku, byla již 
posbírána řada námětů ke společnému řešení, kromě jiného elektronizace jednání ZM/RM nebo 
zprůhledňování veřejných zakázek. 
 



3. Dotace IROP pro školy 
Rada města již schválila zadání veřejných zakázek na projektovou dokumentaci pro 
vybudování infrastruktury pro výuku, které by mělo být financováno z dotace na základě výzvy 
IROP 33. Aleš Kerner informoval o značných investičních a provozních nákladech, které by 
přineslo nové řešení vnitřní konektivity a připojení k Internetu tak, aby byly splněny podmínky 
výzvy (nutnost instalace velmi drahých síťových prvků s následným placením podpory, vysoké 
náklady na připojení k Internetu, omezený výběr dodavatelů atd.). Ladislav Čermák na základě 
prostudování dokumentů a po konzultaci se zpracovateli projektové dokumentace navrhl, aby 
byl v žádosti příslušný bod označen jako „NERELEVANTNÍ – Projekt neřeší konektivitu školy 
ani připojení k internetu.“ 

4. Realizace WiFi připojení podle smlouvy s Foxconnem 
Aleš Kerner a Ladislav Čermák informovali o technických možnostech pro realizaci 
bezdrátových přístupových bodů podle smlouvy s Foxconnem. Vzhledem k tomu, že byla v 
RM smlouva schválena v podobě navrhované komisí, bude na realizaci dostatek času. Začne se 
od nejsnáze a nejlevněji realizovatelných bodů, jako první bude pokryto pravděpodobně 
Palackého náměstí. U některých bodů, např. autobusového nádraží, bude potřeba zjistit a 
případně dohodnout vhodné místo pro montáž zařízení. 

5. Různé 
Členové komise se krátce věnovali možnému využití dotace IROP 28, podrobněji se komise k 
věci vrátí v září. 

 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Komise nebyla v době jednání usnášeníschopná ve smyslu § 122, odst. 4 zákona o obcích. Jednání 
bylo svoláno kvůli nutnosti urgentně projednat technické aspekty pokračování webové verze 
Kutnohorských listů. 
 

4) Reakce rady města: 
Usnesení č. 731/16 – zápisy komise 12.8.2016 a 13.9.2016 pro rozvoj IT - pro 8, 1 nehlasoval. Reakce 
RM: a) rozvoj městských webů – dát do rozpočtu na rok 2017; b) žádost o dotaci z 28. výzvy IROP – 
přijato usnesení č. 734/16; c) možnost spolupráce s Foxconnem na fotopointu – pan starosta projedná 
možnost s p. Králem; d) Kutnohorská menu – domluvit se na spolupráci s Průvodcovskou službou 
(Ing. Čermák okomentoval problematickou záležitost – muselo by se dát na úroveň komerčních menu, 
komerční stránky již existují) 
 
Usnesení č. 734/16 – podání žádosti o dotaci ve výzvě č. 28 IROP (specifické informační a 
komunikační systémy) - pro 9, proti 0, zdržel se 0. Okomentoval Ing. Čermák, jde o 90% dotaci.  
 

 
Zapsal:  L. Jelínek 
Vystavil:  L. Čermák 
Elektronicky ověřil: Fedorovič, Čermák, Kerner 
 


